
05.10.2018

Sandra – Labdien.Grāvīša kungs ir pre

Labdien.
Grāvīša kungs ir presē paudis, ka būs restarts pēc vēlēšanām. Kā tas izpaužas?
Kāpēc pie mazās skolas joprojām nav izbūvēts guļošais policists?
Kāpēc pie luterāņu baznīcas ir pietura skola, bet nav gājēju pārejas?
Kāpēc sabiedrība netika informēta, ka Bērzu ielā būs atļauta stāvēšana tikai autobusiem,
bet kā izvietoja zīmes tā uzreiz cilvēki tika sodīti par to, ka novietoja vieglos auto?
Kas tiek būvēts mežā starp Ainažu ielu un Saulkrastu staciju, bruģēts ceļš no nekurienes
uz nekurieni?
Kāpēc gājēju celiņi netiek savesti kārtībā, cilvēki gūst traumas?
Kāpēc joprojām netiek būvēti jauni gājēju celiņi piemēram BAMA iedzīvotāju vajadzībām?
Iepriekšējā atbildē man sniedzāt informāciju, ka ceļu remontiem iztērēti vairāk kā 7000
eiro, bet vai kāds ir pārbaudījis kādā kvalitātē ir remontētie ceļi, rakstu konkrēti par
V.Lāča ieļu?
Vai tas ir normāli, ka Saulkrastos joprojām ir V.Lāča iela?


